
Møte i ungdomsrådet

5. mai 2025 1630 - 1730 Sted: Kommunehuset

Tilstede
Fra ungdomsrådet: Lea Solfjeld (Leder Sebastian L. Sletta (Medlem), Tuva Lomm 
(Medlem), Elias Olsbu (Nestleder), Julian E. Eide (Medlem), Ludvig Glende-Granerud 
(Medlem), Emil L. Nydal (medlem)
Fra administrasjonen: Storemyr, Franziska Rüttimann (Kulturrådgiver)

Fravær
Fra kommunestyret: Marianne Landås (Ordfører), Monica Guttrup og Lars Nicolai 
Løvdal (Mentorer)

Agenda 

1. PRIDE 2025 dialog med Kulturrådgiver Storemyr, Franziska Rüttimann – 
Muligheter for ungdomsrådet til å delta og ha ansvar/være arrangør for 
arrangementet?

Arrangementet planlegges den 14. juni, kl. 12. 
Medlemmene i ungdomsrådet støtter at arrangementet skal 
gjennomføres og ønsker å være med på å planlegge.
- Forslag til taler ble gitt til Franziska, 1 til 2 talere. 
- Kulturinnslag ved Strannakoret – eksempel «the rose»/en 

kjærlighetssang
- Møter ved kommunehuset – eksempelvis likt opplegg som i fjor for 

toget – avsluttes ved Innbyggernes hus også det som i fjor, eksempel 
med grilling. Hvis ingen andre kan hjelpe med grilling kan Franziska 
høre med Julian. 

Kan noen i ungdomsrådet delta på denne dagen, 5/6 av medlemmene 
kommer på arrangementet hvis de har mulighet og møter da litt før kl. 12 
før ved Kommunehuset. 

2. Saker til politisk behandling i kommunestyret i mai.

Tvedestrand ungdomsråd



- I Livsløpsutvalget
eInnsyn - Livsløpsutvalget 2023-2027 (06.05.2025) – Møte – Livsløpsutvalget 
2023-2027

- I Formannskapet
eInnsyn - Formannskapet 2023-2027 (07.05.2025) – Møte – Formannskapet 2023-
2027

Innspill fra medlemmene i ungdomsrådet – 
- Sak 20/2025 – Det viktigste er at det blir tilbudt god og næringsrik mat. Er det 

noen som kan gi bedre tilbud enn i dag så støtter medlemmene det. 
- Sak 23/2025 – Tvedestrand Idrettspark er viktig fritidsarena for alle i, det er 

viktig å få til en god avtale for kommunen.

3. Eventuelt
- Medlem av ungdomsrådet løftet fram en sak: Det er dyrt å betale for fotball 

skole for barn.
Franziska orienterte om hva det var søkt om av tilskudd/midler for å få mulighet 
til å hjelpe barnefamilier med dette. Nå har det ikke lykkes å få tilskudd/midler.

- Sak til neste møte: Det er ønskelig med råd fra ungdomsrådet om eventuelle nye 
lokaler for fritidsklubben hvis det skulle være/bli aktuelt. 

4. Møtetid for vårhalvåret.
Tirsdag 10. juni
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